
Møtereferat 11.11.20     FAU 

Tilstede: Frank Borkamo, Christina Løkås, Sirianne Teigen, Ingrid Olsen, Aril Pedersen, Espen Nordnes, 

Cecilie Krum, Kjersti Berg, Silje Halvorsen, John Arild Strøm. 

 

Sak 1: Budsjett og innsparing. Kommunestyret har møte i desember . 

FAU ser på konsekvensutredning av nedskjæringer . Forslag til innsparing, 560 000 kr til neste år.  

  

 

 

 

Datamaskiner eller lærebøker, det finns penger avsatt til en av delene. 

Digitale hjelpemidler er prioritert. 

 

Vaktmester har tatt grep for å redusere strømutgifter.  

 

Corona tiltaksplan: Plan sendt ut på høring. 

Beredskapsplan skal utarbeides. 

 

 

25.november kommer politiet hit for å snakke med ungdomstrinnet om rus. 

 

 

Samarbeid skole hjem: 

Kontaktlærer og foreldre har god kontakt. 

 

IBSM: det jobbes med denne planen. 

Foreldreundersøkelse er trappene. 

 

Trafikksikker skole: Elevrådet har påpekt diverse mangler på skolen. 

 

Strekningen Langånes- Det jobbes med løsning her for sikker skolevei. 



Veikryss Hemmoen/ Vensmoen-. 

Lys og gangfelt mangler  i  Trolldalen. 

Prixbrua mangler gangfelt.  

Fau jobber med saken. 

 

Sak : Årshjul: 

Ønske om å utarbeide et årshjul  til klassesparing  for alle klassene. Hvem selger hva? 

Fau på saken. 

 

Sekretær Kjersti Lehn Berg 

 

 

 

 

 

 

 


